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Onderwiirp: Hondenpoep overlast Asterstraat / Wintertuinplein

Geachte leden van de raad,

Ik schrijf u deze brief omdat ik niet tevreden ben over de afhandeling van mijn 2 meldingen inzake overlast

van hondenpoep in de Asterstraat en het Wintertuinplein.

Eind december heb ik een melding aangemaakt bij de gemeerite inzake de hondenpoep overlast omdat ik

in die p€:riode regelmatig visite kreeg die mijn hele huis besmeurden met hondenpoep. Ook de

kinderwugenwielen zaten bijna standaard onder de hondenpoep omdat men de honden bij mijn voordeur

laat poepen. Deze melding werd snel opgepakt en de volgende dag kreeg ik een telefoontje. Handhaving

was we;:en kijken en had niets aangetroffen. Ze zouden het in de gaten houden en deze plek zou als

overlastlocatie worden opgenomen zodat er extra gecontroleei'd wordt. Enigszins verbaasd over het feit

dat ze niets hadden aangetroffen heb ik de volgende dag mijn camera gepakt en alle drollen op de foto

gezet (zie bijlage). 22 plekken op het Wintertuinplein en in de Asterstraat waar ik drollen aantrof.

Enigszins boos over de makkelijke afhandeling van de melding en de mededeling dat men niets had

aangetriDffen heb ik een tweede melding gedaan. Bij deze melding heb ik een brief (zie bijlage) en de 22

folo's als bijlage bijgevoegd. In deze brief stel ik een concrete vraag: Hoe kunnen we deze overlast

aanpakken? En ik kom met 2 mogelijke oplossingen om de 'daders' aan te pakken: cameratoezicht en 24-

uurs controle. Ook spreek ik mij uit dat extra controle door handhaving op prijs gesteld wordt, maar dat het

mijns in:?iens niet toereikend is omdat je mensen op heterdaad moet betrappen en dat dat al erg moeilijk

is voor de bewoners zelf laat staan voor een toezichthouder. Op deze tweede melding kreeg ik de

volgende reactie:

Controh uitgevoerd en niks aangetroffen, deze Machten zijn erg lastig je moet zoiets op heterdaad

kunnen betrappen . En dat is iastig omdat je hier niet de hele dag kan controieren. We blijven het in de

gaten houden.

U kunt liegrijpen dat ik mij niet serieus genomen voelde. Ik heb 22 foto's meegestuurd met hondendrollen

op de stoep! Er is dus wel degelijk overlast en ik ervaar die dagelijks!

Dat het lastig is om mensen op heterdaad te betrappen dat schreef ik zelf ook al in mijn brief en ik stelde

dus de vraag hoe we het wel kunnen aanpakken! Hier krijg ik geen antwoord op.

Ik neem geen genoegen met de antwoorden die ik tot op heden van de gemeente heb ontvangen. Er is

wel degelijk hondenpoep overlast op het Wintertuinplein en in de Asterstraat. En ik ervaar deze overlast

elke daij.



Graag ontvang alsnog een antwoord op mijn eerdere brief die ik als bijlage heb toegevoegd. Hopelijk

kunnen we tot een oplossing komen zodat deze overlast verdwijnt.

Nog mooier zou zijn om beleid te maken inzake hondenpoep overlast voor het hele Rozenprieel. Want het

Wintertuinplein en de Asterstraat zijn niet de enige plekken in de Roos.



T.F. Krijger

Haailem, 4 januari 2011

Onderwerp: Hondenpoep overlast Asterstraat / Wintertuinplein

Ge£'chte heer, mevrouw,

Enlcele dagen geleden heb ik een melding aangemaakt betreffende hondenpoep overlast in de
Ast'Srstraat en het Wintertuinplein. Daags na de melding kreeg ik een reactie hierop. Vanuit de
gemeente waren ze wezen kijken en hadden geen hondenpoep aangetroffen. Wel wordt deze
plek opgenomen als overlastlocatie en zal er extra gecontroleerd worden. Erg fijn zo'n snelle
reactie, maar ik vond het alleen heel raar dat er niets was aangetroffen. Dus de dag na deze
reactie heb ik mijn camera gepakt en heb ik bijgaande foto's gemaakt. 22 plekken met
hondenpoep. Allemaal op het Wintertuinplein en in de Asterstraat.

Graag hoor ik van u wat alle mogelijkheden zijn om deze hondenpoep overlast aan te pakken.
Ik zeg alle mogelijkheden omdat extra controle door handhaving mijns inziens niet toereikend
is. De bewoners proberen het zelf ook in de gaten te houden, maar het is heel moeilijk voor de
bewoners die dagelijks toezicht hebben op het plein om mensen aan te spreken omdat het zo
gebeurd is. Voor een toezichthouder die af en toe langs komt lopen is het dus al helemaal niet
te doen om mensen op heterdaad te betrappen. Wel wordt deze extra controle natuurlijk op
prij s gesteld.

Is er geen mogelijkheid tot cameratoezicht of een aantal dagen bijvoorbeeld 24 uurs controle.
Ik d'enk namelijk dat het mensen zijn die geen gebruik maken van de hondenuitlaat plekken,
maar altijd een standaard rondje in de wijk lopen en iri dit geval dus door de Asterstraat en
lani;s het Wintertuinplein. En dus hun hond dagelijks laten poepen op deze plek.

Op het plein is eenjaar of twee geleden een vuilnisbak geplaatst zodat hondenbezitters de
poepzakjes weg kunnen gooien. Ik maak daar als hondenbezitter dankbaar gebruik van.

Graag hoor ik van u wat de mogelijkheden zijn om deze overlast op te lossen.

Met vriendelijke groet.

Bijlagen: 22 foto's






